

Title (en)
SPECTACLE SYSTEM.

Title (de)
BRILLENSYSTEM.

Title (fr)
SYSTEME DE LUNETTES.

Publication
EP 0198863 A1 19861029 (FR)

Application
EP 85905065 A 19851015

Priority

- FR 8416021 A 19841019
- FR 8505780 A 19850417

Abstract (en)
[origin: WO8602463A1] Device for associating spectacle with a protective case carried as a medallion. In order to provide for said spectacle-case association, on one hand the spectacles are designed to be foldable and integral with a flexible and elastic closed loop, and on the other hand the case is integral with a closed and flexible suspension loop and finally both loops have in common a support and link element which is supported normally around the neck of the wearer. The invention may be applied to wearers of spectacles of various types (sun glasses, sight correction glasses, etc...), and protects the spectacles and makes them available and unlosable.

Abstract (fr)
Dispositif d'association de lunettes à étui protecteur porté en guise de médaillon. Pour assurer cette association lunettes-étui, : d'une part, les lunettes sont conçues repliables et parties intégrantes d'une boucle fermée souple et élastique; d'autre part, l'étui est solidaire d'une boucle de suspension fermée et souple et enfin les 2 boucles possèdent en commun un élément de support et liaison qui prend normalement appui sur le cou du porteur. L'invention s'applique au port des lunettes de types variés (soleil, vue corrigée, etc...) en leur garantissant disponibilité, protection et imperdabilité.

IPC 1-7
G02C 11/00; A45C 11/04

IPC 8 full level
A45C 11/04 (2006.01); **G02C 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A45C 11/04 (2013.01); **G02C 11/00** (2013.01); **A45F 5/00** (2013.01); **A45F 2200/0541** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8602463A1

Cited by
US8338143B2

Designated contracting state (EPC)
DE GB IT

DOCDB simple family (publication)
WO 8602463 A1 19860424; EP 0198863 A1 19861029

DOCDB simple family (application)
FR 8500291 W 19851015; EP 85905065 A 19851015